
 

   

INTRODUCTIE JACK HERDERSCHEE - SECRETARIS 

Wat is je achtergrond? 

Ik heb 47 jaar gewerkt bij verschillende onderdelen van de Belastingdienst en op diverse plekken. 

Motorrijtuigenbelasting is Apeldoorn, Registratie en Successie in Almelo, Zwolle en Utrecht, ICT in 

Apeldoorn. Allerlei interne opleidingen gevolgd en vervolgens ook verschillende functies gehad: 

administratief medewerker, teamchef, teamleider, communicatie adviseur, afdelingsmanager, 

human resource manager en ten laatste adviseur human resources.  

Inmiddels ben ik gepensioneerd en geniet ik elke dag van mijn vrijheid. 

Wat heb je met hockey? Hockey je zelf?  

In 1963 ben ik begonnen met hockeyen bij Hermes in Den Helder, dat heb ik vanaf 1967 voortgezet 

bij MHC Epe. Hoewel ik korte perioden in het eerste heb gespeeld, was ik geen grootse hockeyer en 

ben dat nog steeds niet. Ik deed meer ‘langs de lijn’. Ik zat in vrijwel alle commissies van de MHC, was 

in 1973 voor een periode van 3 jaar het jongste bestuurslid (evenementen), werd scheidsrechter en 

trainer. Na jeugdteams getraind te hebben werd ik in 1980 hoofdtrainer van de herenlijn. Met het 

eerste team heb ik mooie jaren gehad, met kampioenschap, degradatie en beslissingswedstrijden. Ik 

kijk daar met heel veel plezier en trots op terug! 

In 1991 werd ik gevraagd in het bestuur te komen als voorzitter. Dat heb ik de eerste 6 jaar met 

plezier gedaan, het laatste jaar (min of meer afgedwongen door de situatie) met veel minder plezier, 

met veel ergernis zelfs (ik was een hockeybestuurburnout nabij).  

Ik heb me in die periode ook wat minder laten zien op het hockeyveld. Bijzonder verrast was ik dat ik 

onder ‘valse voorwendsels’ naar een ALV werd gevraagd om daar te worden benoemd tot erelid! 

Daar ben ik nog steeds erg blij mee en trots op! 

Maar na een tijdje kruipt bloed waar het niet gaan kan en pakte ik de functie van wedstrijdsecretaris 

en dat ondersteunende werk ligt mij uitstekend. Met een onderbreking, beleef ik daar nog steeds 

voldoening aan. 

Zelf ben ik wel blijven hockeyen, maar mijn leeftijd en een vervelende knieblessure hebben me 

genoopt te stoppen. Ik train en coach nu al weer een aantal jaren Veteranen C. 



Wat denk je persoonlijk bij te kunnen dragen aan MHC Epe de komende jaren? 

Met mijn hockey- en bestuurservaring  kan ik de wat minder ervaren collega- bestuursleden helpen 

hun weg te vinden. Ik denk ook dat mijn focus op het hockeygebeuren de vereniging weer 

‘ouderwetse hockeybeleving’ kan opleveren.  Vaak is ervaring een voordeel, maar soms betrap ik me 

er op dat het me ook wel eens in de weg zit. Weer een nieuwe ervaring in het leven. 

Waarvan word je gelukkig? 

Een enthousiaste hockeyvereniging, waar spelplezier, samenwerking, verantwoordelijkheid hand in 

hand gaan. 

En uiteraard wordt ik ook erg blij van een koud biertje na afloop van een spannende wedstrijd…. 

 

 


